
An Introduction to Programming in Emacs Lisp

An Introduction to Programming in Emacs Lisp_下载链接1_

著者:Robert J. Chassell

出版者:Free Software Foundation

出版时间:January, 2004

装帧:Paperback

isbn:9781882114566

This tutorial an elementary introduction to teach non-programmers how to customize
their work environment; it can also be used as an introduction to programming basics.
It includes numerous exercises and sample programs; the author also walks you
through the actual source code of several GNU Emacs commands. A handy reference
appendix is included.

Emacs Lisp is a simple, complete, and powerful programming language. It is the
building block of GNU Emacs, which is an integrated development environment with
special features for scanning and parsing text as well as for handling multiple files,
buffers, displays, windows, and sub-processors.

This book will show you:

* how to set variables and write function definitions

* How to use "if" and "let"

* How to write "while" loops and recursive loops
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* how to search for a word or expression

* how to customize GNU Emacs for yourself, even when it is shared on a network.

* how to debug programs

* and much more.

This revised second edition covers new features included in GNU Emacs version 21,
while remaining compatible with earlier versions.

作者介绍: 

Robert J. Chassell has worked with GNU Emacs since 1985. He writes and edits,
teaches GNU Emacs and Emacs Lisp, and speaks throughout the world on software
freedom. He has an abiding interest in social and economic history and flies his own
airplane.
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评论

很不错的Elisp入门书，不过有些地方略显罗嗦，另外感觉作者故意使用了很多不必要
的复杂句式。

-----------------------------
最近在emacs上看这本书，发现这本才是绝佳都编程入门书啊。。。

-----------------------------
十分感谢作者。这么好的东西还是免费的，犹如空气与幸福。因为第一次学language
，不知道好坏，但讲实在的，使用感受是：elisp是非常棒的语言。但不好debug...我经
常拼写错误之类的。然后debug要很长时间....也许有不错的macro之类的可以解决这个
问题吧～^_^ 总之，这本书非常初学者友好。

-----------------------------
Emacs Lisp的入门,不过有Common Lisp的经验看起来还是比较顺畅

-----------------------------
elisp入门好书，emacs自带texinfo版本。 有了些许《ANSI Common
Lisp》的基础，再看这本就痛快多了。 下一步是Elisp Manual

-----------------------------
这种书，当然是在info中看好一点啦

-----------------------------
Free software, free manual :)

-----------------------------
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想进一步Craft心爱的Emacs么！！读这本入门读物吧！
想读这本书的朋友不要犹豫，网上有公开的免费版本，而且是持续更新的哟。
http://www.gnu.org/software/emacs/emacs-lisp-intro/emacs-lisp-intro.html
说真的，程序员读这个确实有些罗嗦。。。有编程基础的，推荐读这个：...  

-----------------------------
最新版见： http://wenshanren.org/?p=213
（复制过来分段就出问题，豆瓣这个文本编辑器真是简单到家了）
=================================================== `An Introduction to
Programming in Emacs Lisp' (Elisp Intro), is an Elisp tutorial that comes with Ema...  

-----------------------------
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